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Nem létezik annál nagyobb őrültség, mint bevándorlók tízezreinek név nélküli bankkártyákat adni, mondta
a parlament honvédelmi és rendészeti bizottságának elnöke az M1 csatornán. Kósa Lajos hangsúlyozta:
akik ezt tették, fittyet hánynak a pénzmosás és a terrorizmusfinanszírozás elleni törvényekre és mindenre,
ami a józan ész szabályai szerint figyelembe vehető. „A magyar kormány határozottan fel fog lépni a
névtelen bankkártyák használata ellen, és nem hagyja, hogy ilyen módon a terrorizmust és a szervezett
embercsempészetet finanszírozzák.” A kormánypártok elvárják, hogy az Európai Unió Bizottsága adjon
választ a migránskártyákkal összefüggésben felvetődő kérdésekre, többek között arra, ki és milyen
összeggel tölti fel ezeket a bankkártyákat, mondta Hollik István, a Fidesz–KDNP frakciószövetségének
szóvivője november 10-i budapesti sajtótájékoztatóján. A kereszténydemokrata politikus kijelentette:
napok óta borzolja a kedélyeket a migránskártyák ügye, nemcsak a magyar, hanem az európai
közvéleményét is. „Kinek a pénzéből finanszírozzák a migránsokon keresztül akár a terrorizmust is? A hírek
szerint az unió, Soros György és az ENSZ pénzei is rajta vannak a migránskártyákon.” Hollik István
keresztényi, elesettek pártján álló szavai ellenére ezek szerint nem látta a sajtótájékoztató előtt napokkal
az M1 műsorán megszólaló szakértőt. A műsorvezető megdöbbent arckifejezésétől kísérve elmondta, a
kártyákra az ENSZ menekültügyi szervezete 30–50 eurót tölt havonta, hogy élelmiszert tudjanak venni a
menekültek, akik regisztráció után kapnak kártyát, és emiatt annak használata pontosan nyomon
követhető. A terroristák pedig tevékenységük jellegéből adódóan a készpénzforgalmat preferálják.

Valószínűleg először s egyben utoljára szerepelt a szakértő a közszolgálati csatornán.


